
A polgármester nem menetelt a közbiztonságért
2016. december 03. szombat, 17:35

  

Nagyon havazott délután 4 órakor, amikor gyülekezni kezdtek a székelyudvarhelyi civilek és
elöljárók a Dávid Ferenc téren.  Az utóbbi hetek eseményei miatt  létrejött újabb közbiztonsági
menetelésre a parkban körülbelül negyven résztvevő gyűlt össze, de nem volt ott köztük 
Gálfi Árpád
polgármester. Mint megtudtuk, a polgármester lába gipszben van, ezért nem tudott eljönni a
megmozdulásra.
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  Orbán Árpád alpolgármester és Zakariás Zoltán megyei önkormányzati képviselő álltak a Székely Zsoldanevű Facebook-felhasználó által a közösségi oldalon szervezett menet élére. A csendőrökállandó kíséretében a résztvevők gyalog tették meg a Bethlen utca – Városközpont – Kossuthutca – városi park utat. A menet végig civilizáltan haladt, az utcák kereszteződésében többhelyi, illetve az állami rendőrségnél dolgozó biztosította a gépjárműforgalmat.  A városi parkban az alpolgármester rövid beszédet mondott, hangsúlyozva a kitartást és azösszefogást: Gálfi Árpád és a bethlenfalviak esetét hozta fel példának, hiszen a közösségkitartása miatt végül sikerült megoldani az ottani közbiztonsági problémát. Azt is elmondta, hogyszerinte nincsenek nagyobb problémák a közbiztonság terén Udvarhelyen, mint másvárosokban. A sorrendben harmadik székelyudvarhelyi közbiztonsági menetelés résztvevői 17órakor szétszéledtek a sétatérről.
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